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Eens in de zoveel tijd plaatsen we een kennisartikel dat eerder op inct is verschenen opnieuw in de
spotlights. Dit keer een artikel over de blockchaintechnologie. Terwijl de koers van de bitcoin door het
plafond schiet, duikelt en opnieuw door het plafond schiet, blijven de toepassingen in het uitgeefvak relatief
beperkt. Daarom nog een keer: wat is blockchain en krijgt de uitgeefsector ermee te maken?
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